
Rõuge Lasteaed 

Hoolekogu koosoleku protokoll 23. aprill 2024 

 

 

Koosoleku aeg:  

Algus: 16.30  

Lõpp: 18.00. 

Osalejad: 

Ene Mõttus (koosoleku juhataja) 

Kairi Põld (õppejuht) 

Linda Jürs (õpetajate esindaja) 

Silva Stepanova (valla esindaja) 

Kaja Mägi (Kirsikeste rühma esindaja) 

Illimar Kalk (Puhhikeste rühma esindaja) 

Maarja Mathias (Lepatriinude rühma esindaja) 

Margit Päkk (Pääsupoegade rühma esindaja) 

Regina Ermel (Marjakeste rühma esindaja) 

 

 

Päevakord: 

1. Direktori informatsiooni jagamine lasteaia tegutsemise kohta ja ülevaate andmine 

2. Küsimused ja vastused 

 

1. Alates 1.09.2024 hakkavad Rõuge valla lasteaiad toimima ühendatud juhtimise all. 

Direktor annab ülevaate senistest ühistoimingutest teiste lasteaedade rühmadega. 



• Praegusel hetkel kehtiva lasteaia õppekava täiendatakse koostöös uute 

rühmade juhtivõpetajatega. 

• 2025. aasta jaanuarist hakkab kehtima uus koolieelse lasteasutuse seadus 

(KELS), mis tähendab, et sellega seoses tuleb hakata õppekava uuendama. 

• 23.08.2024 toimub kõikide ühinevate lasteaedade töötajate üldkoosolek, kus 

pannakse paika uue õppeaasta tegevused ja suunad. Juhtkond palub 

lapsevanemaid, et sellel päeval viiksid nad lapsed koju hiljemalt kell 13.30.  

• 04.08.2024 saab Rõuge lasteaed  55 –aastaseks. Pidu peetakse 30.08.2024 

kollektiivi väljasõiduga. Selleks, et seda saaks teha, palub juhtkond, et 

lapsevanemad viiksid lapsed koju hiljemalt kell 13.00 

• Rõuge lasetaia hoolekogu algatab seoses lasteaia rühmade ühinemisega 

käesoleva hoolekogu moodustamise ja töökorra muutmise. Selleks tehakse 

koostööd teiste lasteaedade hoolekogudega.  

 

2. Küsimused/ vastused  

 

• Silva Stepanova selgitab, et transpordi rahad ujumiseks on valla eelarves 

ühistranspordi real.  

• Rõuge lasteaias on kohamaksude tasumisega jätkuvalt vanemate seas võlglasi. 

Direktor on saatnud kõigile meeldetuletuskirjad. Ka valla finantsosakond on 

sellest teadlik ja proovivad lahendusi leida.   

• 31.05 toimub lasteaia 55 lennu lõpupidu Rõuge rahvamaajas. Sel aastal lõpetab 

lapsi kolmest erinevast rühmast. Sellega seoses on tekkinud mõningasi 

kitsaskohti, mida arutasime ja saadi mõtteid, kuidas edaspidi paremini teha.  

• Hoolekogu poolt tuli ettepanek korraldada ülevallaliselt hoolekogudele 

koolitus. 

• Hoolekogult tuli ka ettepanek, et võiks ära kasutada näiteks Nursi lasteaia 

rühma ruume, et teha seal beebikooli. Kui oleks meie vallas ettevõtliku 

inimest, kes seda teeks, on lasteaial hea meel. Ujumisõpetaja teeb Rõuge 

lasteaia basseinis praegu beebidele ujumistunde.  

• Kevadpidu toimub sel aastal 17.05 kell 16.00 Rõuge rahvamajas. Toimub 

õnneloos ja heategevuslik kohvik. 24.04 toimub õpetajate koosolek, kus 



arutatakse mille jaoks kasutatakse kogutud raha. Käivad läbirääkimised ja 

kooskõlastused video tegemise osas. 

• Lapsevanemalt tuli ettepanek, et lasteaia sündmustest võiks teha eelteated, et 

kõik lapsevanemad saaksid ürituse toimumisest piisavalt pikalt ette teavitatud, 

et paremini asjadega kursis olla.  

• Viitina lapsevanem uuris, kas on ohtu, et Viitina rühm kinni pannakse? 

Direktor vastas, et ühtegi rühma sulgema ei hakata.  

• Lapsevanem uuris, et kas peale toiduraha tõstmist tullakse toidurahadega 

välja? Direktor vastas, et alates 01.04 alustati suurema toidupäeva 

maksumusega ja siis saab teha kalkulatsioone, kui kuu läbi on.  

 

 

Protokollija 

Regina Ermel 


